
 
 

Schriftelijke vraag gesteld door de heer DE PERMENTIER  

 
Tijdens de volgende gemeenteraad wil ik het College interpelleren over de 
verkeersveiligheidsingrepen rond het kruispunt van de Haveskercke- en de Biezenlaan. Veel 
buurtbewoners hebben mij gevraagd naar een mogelijke duurzame, kwalitatieve en esthetische 
herinrichting van dit kruispunt. De inrichting die er al vele maanden staat, lijkt immers op een 
permanente werf. 
  
Is er een heraanleg gepland in de nabije toekomst?  Zo ja, in welke vorm? 
  
Alvast bedankt voor uw antwoord. 
  
Met vriendelijke groeten, 
Cédric Pierre-De Permentier 
 

Antwoord van mevrouw Françoise PÈRE 

 

Geachte heer Gemeenteraadslid,  
 
Beste Cédric,  
  
Dank je voor de schriftelijke vraag over de herinrichting van de omgeving rond het kruispunt van de 
Haveskercke- en de Biezenlaan. 
  
In de vorige bestuursperiode zou Brussel Mobiliteit een project voor de heraanleg van het kruispunt 
uitvoeren in het kader van de aanleg van fietsroutes. Helaas werden de gewestelijke subsidies voor 
dit project toegewezen aan andere initiatieven in Brussel. 
  
Bij het begin van de bestuursperiode hebben de gemeentediensten, om het kruispunt veiliger te 
maken (met name bij het zebrapad), een tijdelijke inrichting aangebracht die er nog steeds is. 
  
De definitieve inrichting vereist echter financiële middelen (subsidies) en personeel om het project te 
plannen en de werkzaamheden te volgen, voorwaarden waaraan nog niet is voldaan. 
  
Ik kan je verzekeren dat deze inrichting niet wordt vergeten. 
  
Met vriendelijke groeten,  
  
  
Françoise Père 
Schepen van Openbare Werken, Kinderopvang en Muziekacademie 
 

 


